



ដាក់ពាក្យស្នើសុំមូលនិធិយុត្តិធម៌បរិស្ថានរបស់ទីក្រុង Seattle

ការិយាល័យនិរន្តរភាព និងបរិស្ថាន (OSE) របស់ទីក្រុង Seattle មានសេចក្តីសោមនស្សរីករាយក្នុងការប្រកាសថា **ត្រូវបានយើងកំពុងទទួលពាក្យស្នើសុំមូលនិធិយុត្តិធម៌បរិស្ថាន**។ ឆ្នាំនេះយើងអាចផ្តល់ប្រាក់ចំនួន **\$250,000** ដុល្លារសម្រាប់គម្រោងដែលដឹកនាំដោយ និងផ្តល់អត្ថប្រយោជន៍ដល់សហគមន៍ដែលរងផលប៉ះពាល់ខ្លាំងបំផុតដោយបញ្ហាបរិស្ថាន និងអាកាសធាតុ។ នេះរួមមានដូចជា ជនជាតិស្បែកខ្មៅ ជនជាតិដើមភាគតិច ប្រជាជនមិនមែនស្បែកស ជនអន្តោប្រវេសន៍ ជនអៀសខ្លួន មនុស្សដែលមានប្រាក់ចំណូលទាប យុវជន និងមនុស្សចាស់។

ពាក្យស្នើសុំនឹងត្រូវបានទទួលយក និងពិនិត្យមើលជាបន្តបន្ទាប់ **រហូតដល់មូលនិធិទាំងអស់ត្រូវបានប្រកល់ជូន ឬត្រឹមត្រូវ 5 ល្ងាច (PT) នៅថ្ងៃច័ន្ទ ៩ ខែតុលា ឆ្នាំ 2024 តាមកាលបរិច្ឆេទនៃការប្រកាសនេះ**។ បញ្ជីឈ្មោះដែលមានសិទ្ធិអាចស្នើសុំជំនួយ **\$10,000 ឬ \$25,000** ដុល្លារ។

ការផ្តល់មូលនិធិនេះគឺសម្រាប់កុលសម្ព័ន្ធ និងអង្គការកុលសម្ព័ន្ធ អង្គការមិនរកប្រាក់ចំណេញ និងក្រុមសហគមន៍ដែលធ្វើការជាមួយសហគមន៍របស់ពួកគេដើម្បីលើកកម្ពស់យុត្តិធម៌បរិស្ថាន និងអាកាសធាតុ។ អង្គការ ឬក្រុមសហគមន៍ដែលមានសិទ្ធិ ត្រូវមាន **ឧវិការជាមួយ \$500,000 ដុល្លារ ឬតិចជាងនេះ** ក្នុងឆ្នាំនេះ និងឆ្នាំមុន។ គម្រោងអាចផ្តោតសំខាន់លើដូចជា សិល្បៈ និងការនិយាយរៀន ការអប់រំសហគមន៍ ការកសាងសមត្ថភាពអង្គការ និងសហគមន៍ ការសម្របសម្រួល និងការបន្តទៅទៀតនឹងការប្រែប្រួលអាកាសធាតុ ការកសាងជំនាញ និងការបណ្តុះបណ្តាលទាក់ទងនឹងការងារបែបគង* និងការធ្វើផែនការនិងចក្ខុវិស័យរបស់សហគមន៍។

ប្រសិនបើអ្នកចាប់អារម្មណ៍ក្នុងការស្វែងយល់បន្ថែមអំពីមូលនិធិនេះ ការពិភាក្សាអំពីគំនិតគម្រោង ឬការដាក់សំណើ សូមអនុវត្តតាមជំហានខាងក្រោម។

- អ៊ីមែល equityenviro@seattle.gov ដើម្បីជួបជាមួយអ្នកប្រឹក្សាជំនួយបច្ចេកទេស។ *កម្មវិធីនេះផ្តល់ការលើកទឹកចិត្តយ៉ាងខ្លាំងចំពោះបេក្ខជនដែលមានចំណាប់អារម្មណ៍ទាំងអស់។*
- ចូលរួមវគ្គផ្តល់ព័ត៌មានតាមអនឡាញមួយក្នុងចំណោមពីរ៖
 - ថ្ងៃអង្គារ ទី 27 ខែសីហា វេលា ម៉ោង 12 ដល់ម៉ោង 1 ព្រលឹល [តាមបណ្តាញ ZOOM នៅទីនេះ](#)
 - ថ្ងៃចន្ទ ទី 9 ខែកញ្ញា វេលាម៉ោង 6 ដល់ 7 យប់ [តាមបណ្តាញ ZOOM នៅទីនេះ](#)

យើងក៏អាចផ្ញើសំណួរតាមរយៈអ៊ីមែល និងលើកទឹកចិត្តយ៉ាងខ្លាំងដល់បេក្ខជនដែលមានចំណាប់អារម្មណ៍ទាក់ទងមកយើងតាមរយៈ equityenviro@seattle.gov។ អ្នកក៏អាចចូលទៅកាន់ seattle.gov/environment/ejfund ដើម្បីស្វែងយល់បន្ថែម ដាក់ពាក្យ និងពិនិត្យមើលស្ថានភាពនៃមូលនិធិដែលមាន។

* សម្រាប់គោលបំណងនៃមូលនិធិ EJ ការងារណាមួយត្រូវបានកំណត់ថាជាការងារ និងអាជីពនៅក្នុងបរិបទនៃការដោះស្រាយការប្រែប្រួលអាកាសធាតុ និងនិរន្តរភាព។